



銀河娛樂集團
Galaxy Entertainment Group

部門單位： 客運統籌部

職位名稱： 豪華轎車司機

職位內容：

- 負責為客人提供安全、舒適和高效的豪華轎車接送服務
- 駕駛過程中為客人提供禮貌、專業和高品質的客戶服務體驗，並能理解和滿足客人的需求
- 熟悉澳門的道路和交通情況，能夠有效地規劃路線和應對路況變化，以確保客人能準時到達目的地
- 保持高度的注意力和專注力，並在必要時應對潛在的風險和緊急情況，確保車輛人員的安全
- 負責維護車輛內外的整潔，並保持車輛良好的駕駛狀態

職位要求：

- 具備客戶服務工作經驗;有駕駛相關工作的經驗者優先
- 具備良好的客戶服務技巧和溝通能力
- 保持整潔的外表和專業的形象，以提供符合豪華轎車服務的標準
- 流利中文(廣東話及普通話)及基本英語
- 持有相關的有效駕駛執照

申請方式：

有興趣應徵者，可透過以下方式申請：

- 電郵簡歷到 carol.lei@galaxyentertainment.com
- 於辦公時間星期一至五上午 9 時至下午 6 時 30 分致電招聘熱線 +853 88839688

所收集之資料將絕對保密並僅用作招聘用途。



銀河娛樂集團
Galaxy Entertainment Group

Department : Transportation

Position Title : Trainer - Data Analysis & Training

JOB DESCRIPTION:

- Provides clear direction and support to section training coordinators in close consultation with OD&T
- Assesses services quality subsequently and adjusts training needs accordingly
- Contributes ideas to and cooperates in the execution of strategic plan initiatives in support of the company vision, mission, values and guiding principles
- Conducts regular department training meetings and attends scheduled inter-departmental meetings and ensures relevant Information is disseminated as required
- Responsible for motivating, disciplining and counseling employees appropriately and in ensuring their job skills are constantly being improved and developed in accordance with the established training plan
- Responsible for the preparation and monitoring of the training budget for Transportation
- Promotes a work environment where employees feel valued, appreciated, involved and, equally important, safe

REQUIREMENTS:

- Diploma holder in Hospitality Management or related disciplines
- Minimum 3 years relevant in supervisory level of customer service in the Hospitality industry
- Good command of both written and spoken English, Cantonese and Mandarin
- Possess a valid driving license for sedan vehicles with local driving experience is an advantage
- Initiative, organized and detailed-orientation; excellent communication, highly sociable and outgoing
- Interpersonal and supervisory skills

Application :

Interested parties, please apply via :

· Email the detailed resume to: carol.lei@galaxyentertainment.com

· Recruitment Hotline: +853 88839688

The collection of personal data by Galaxy Entertainment Group. is solely for employment purposes.